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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-04-25 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Carin Lemberg, DHR 

Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

 

Frånvarande: 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/Autism och Aspergerföreningen 

Stockholms Län (har lämnat rådet) 

Keity Klynne Löfgren, SRF (har lämnat rådet) 

 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 25 april 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00-16.00 Kommunpolis Ola Åkesson besöker rådet 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

Carin Lemberg                                            Berit Magaard 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Carin Lemberg till ordförande för rådets aprilmöte.  

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Carin Lemberg och Berit Magaard till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Fråga gällande nationaldagsfirandet, Rådet vill vara med under dagen, dock inte ha ett eget bord. 

Rådet vill ha mer information om hur planerna ser ut för nationaldagen. Rådet önskar att deras 

folder finns tillgänglig är besökare. Rådet kommer eventuellt att kunna delta. 

 

Madelen återkommer till rådet med information om nationaldagen. Förvaltningen ska undersöka 

var rådets folder finns och skicka den vidare till rådet.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet håller med pensionärsrådet gällande den reklamskylt som finns på St. eriksgatan, den är en 

trafikfara och minskar framkomligheten.  

 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 

på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  

 

Marianne påtalar att hon inte har fått del av handlingarna till nämnden, de andra ledamöterna har 

fått handlingarna i tid. Madelen undersöker vad som hänt med handlingarna.  

 

§6. Balanslistan 
Rådet önskar lägga till ”revidera rådets folder” till balanslistan.  

 

Rådet önskar bjuda in enhetschef för enheten för stöd och service i hemmet till ett möte med rådet. 

 

Rådet beslutar att höstens möten kommer att hållas digitalt. Madelen skickar Skype-inbjudningar  

 

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Inga kvarstående frågor från föregående möte.  
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§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

Enheterna är klara med sina tertialrapporter, nu arbetar förvaltningen med att sammanställa 

tertialrapporten för hela nämnden.  

 

Resultatet på medarbetarenkäten har kommit. På avdelningsnivå har en liten förbättring skett inom 

socialtjänstavdelningen gällande aktivt medskapande index (AMI) som bland annat avser ledning 

och styrning.   

 

Rekrytering pågår fortfarande gällande den sista biträdande enhetschefen till enheten för stöd och 

service i hemmet. Intervjuer pågår nu.  

 

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 28 april 2022 

 
 

ALLMÄNNA ÄRENDEN 
 

Underlag for budget 2023 med inriktning 2024 och 2025  

KUNG 2022/107 

Rådet vill påtala att det är bra att undersköterskor ska bli en skyddad titel, rådet vill påtala att det 

dock är lång tid att kunna arbeta med titeln 10 år innan man behöver ansöka om en förnyelse hos 

socialstyrelsen. 

 

Rådet påtalar att det är bra att det står om rådet i rapporten, att rådet ska fungera som remissinsats. 

Rådet önskar att detta utvecklas, att rådet får vara med tidigare i processen i alla ärenden.  

 

Månadsrapport 2022  

KUNG 2022/91 

Rådet har inget att tillägga. 

 
Skrivelse om tystnadskultur  

KUNG 2021/545 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Skrivelse om uppföljning av barn under pandemin  

KUNG 2021/547 
Rådet har inget att tillägga.  
 

REMISSER 

Trafikförändringar i SL-trafiken KUNG 2022/63  

Rådet undrar om förvaltningen kommit med något förslag gällande buss- och kollektivtrafik vid 

nybyggnationer, till exempel vid Stadshagen och vid Hornsbergs Garaget som rivits. 

 

Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar  

KUNG 2022/70  

Rådet tycker att delaktighetsperspektivet inte är tillräckligt tydligt i strategin. Rådet vill påtala att 

”killar” och ”tjejer” inte bör användas i tjänsteutlåtanden, flickor och pojkar är lämpligare att 

skriva.  
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Kajstrategi för Stockholms stad KUNG  

2022/93  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Planärende på samråd Marieberg 1:15  

KUNG 2022/148  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Remissvar om flyktingmottagande med anledning av händelseutvecklingen i Ukraina  

KUNG 2022/168 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Serveringstillstånd Fleming Beer & Food  

KUNG 2022/94 

Rådet vill tillägga att tillgänglighetsperspektivet bör tydligare beaktas.  

 

Yttrande till Arbetsmiljöverket  

KUNG 2022/166 

Rådet har inget att tillägga. 

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inga skrivelser, inbjudningar eller likande har inkommit till rådet.  

 

§11. Övriga frågor 
 

Rådet vill tipsa om FUBs intradagar som kommer att vara i september.  

 

Marianne Huhne von Seth väljs till ordförande vid nästa möte. 

   

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

  
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-06-07 Tisdag  - SKYPE 

2022-08-22 Måndag 

2022-09-26 Måndag 

2022-10-24 Måndag 

2022-11-21 Måndag 

2022-12-12 Måndag 

 


